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PROTOKÓŁ  

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 22 stycznia 2025 r. w Urzędzie Miejskim              
w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 950
 

 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1)  Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 
2)  Blejder Katarzyna, 
3)  Kucharski Jacek, 

4)  Wróblewski Józef - nieobecny. 
 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1)  Marciniak Natalia - Burmistrz  

2)  Husarek Marta – Zastępca Burmistrza 
3)  Gustyn Piotr – Skarbnik 

4)  Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawiony został porządek posiedzenia.   

 

 

Porządek posiedzenia 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Zmiany w WPF.  
2. Zmiany w budżecie na rok 2025.  

3. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 
4. Wybór metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami     

komunalnymi oraz określenie wysokości stawki opłaty za            

gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
5. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej             

w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok. 

6. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2025 rok.  
7. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 

8. Pozostałe projekty uchwał.  
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
   III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Zmiany w WPF. 

  
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 
zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 

2025. 
Planowane na rok 2025 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 56.129.721,19 zł, 
- wydatki ogółem – 58.648.388,30 zł, 

W uchwale tej nastąpiło zwiększenie deficytu o kwotę 1.368.667,11 zł, 
i wynosi 2.518.667,11 zł. 

Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób: 
- kredytami w kwocie 1.150.000,00 zł, 
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego                                        

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunkach budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 
związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi                

w odrębnych ustawach, - w kwocie 1.253.198,71 zł, w tym: 
- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 1.000.000,00 zł. 

- środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 otrzymane w 2022r.                
w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 241.849,51 zł, 

- środki KPO otrzymane na zadanie "Utworzenie miejsc opieki dla 

dzieci do lat 3 - budowa żłobka w Kamieniu Krajeńskim" kwota 11.349,20 zł. 
- Przychody jst z wynikających z rozliczenia środków określonych                 

w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub 
zadania finansowanego z udziałem tych środków. Dotyczy to następujących 
środków: 

- niewykorzystane środki z programu Fundusze Europejskie na Rozwój 
Cyfrowy 2021-2027 (FERC) dotyczy projektu "Zwiększenie 
cyberbezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim" kwota 

115.468,40 zł, 
W załączniku Nr 2 Wprowadzone zostały zmiany w następujących 

zadaniach: 
1. „Przebudowa (modernizacja) oczyszczalni ścieków w Kamieniu 

Krajeńskim". Nastąpiło zwiększenie finansowania. Wartość środków 

zabezpieczonych przez gminę na 2025r. planowana jest na kwotę 
4.339.511,71 zł, (zwiększenie o 6.196,80 zł.) w tym: 

- w roku 2025 środki Rządowego Funduszu Polski Ład Program 

Inwestycji Strategicznych 4.158.314,91 zł. (bez zmian), oraz środki własne 
181.196,00 (zwiększenie o 6.196,80 zł.). 

2. „Rozbudowa z przebudową (modernizacja) oczyszczalni ścieków              
w Zamartem". Nastąpiło zwiększenie finansowania. Wartość środków 
zabezpieczonych przez gminę na 2025r. planowana jest na kwotę 

1.020.000,00 zł, (zwiększenie o 1.000.000,00 zł.) w tym: 
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- w roku 2025 środki Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnym 

1.000.000,00 zł. (zwiększenie o kwotę 1.000.000,00 zł), oraz środki własne 
20.000,00 zł. (bez zmian). 

3. „Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do lat 3 – budowa żłobka                 
w Kamieniu Krajeńskim” 

Wartość zadania 2.258.881,52 zł, (zwiększenie o 49.200,00 zł,)                    

w poszczególnych latach wydatki będą następujące: 
- w 2025r. 1.628.136,00 zł, (zwiększenie o 49.200,00 zł). 
- w 2026r. 630.745,52 zł. bez zmian 

4. „Zwiększenie cyberbezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Kamieniu 
Krajeńskim". 

Całkowita wartość zadania (wydatki bieżące i majątkowe) wynosi 
544.228,00 zł, w poszczególnych latach wydatki będą następujące:  

- w roku 2025 na wydatki bieżące przeznaczone zostało 41.200,00 zł, 

(zwiększenie o 41.200,00 zł.) natomiast na wydatki majątkowe przeznaczone 
zostało 455.228,00 zł, (zwiększenie o 74.268,40 zł). 

Całość zadania finansowana jest ze środków zewnętrznych. Do 
budżetu na 2025r. wprowadzone zostały środki niewykorzystane w 2024r. 

Program: Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC) 

Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe 
Działanie 2.2. - Wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa 

konkurs grantowy w ramach Projektu grantowego "Cyberbezpieczny 

Samorząd" o numerze FERC.02.02-CS.01-001/23 
 

W przedmiotowym punkcie Radny Pan Jacek Kucharski nawiązał do 
zadania inwestycyjnego dotyczącego przebudowy oczyszczalni ścieków w 
Kamieniu Krajeńskim oraz dodatkowych roszczeń firmy realizującej 

przedmiotowe zadanie.  
  

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 3 głosami za.       
 

Ad.I.2. Zmiany w budżecie na rok 2025. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach                        
w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 

  
Radny Pan Jacek Kucharski nawiązał do modernizacji kompleksu 

sportowego ORLIK. Zapytał czy chodzi tylko o boisko do gry w tenisa. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że tak. Najdroższa            

w tym zadaniu jest nawierzchnia. W tej chwili piłka nie odbija się od podłoża. 

Dodatkowo jest jeszcze problem z odwodnieniem. W wielu miejscach stoi 
woda. 

 
Radny Pan Jacek Kucharski podkreślił, że mowa jest o kwocie ponad 

400 tys. zł., a nie wiadomo jaka wyjdzie cena z przetargu. Mogą pojawić się 

pytania dlaczego takie pieniądze idą na ORLIK.  
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Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że wcześniej kwota była 

mocno przesadzona, ponieważ chodziło o prawie 700 tys. zł. Pani Burmistrz 
nie dziwi się, że nikt się wówczas na to nie zgodził.  

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn wyraził nadzieję, że uda się pozyskać te 

środki, a następnie wykonać zadanie. Podkreślił, że ORLIK był w takim 

stopniu wykorzystywany, że po tylu latach czas już na jakiś remont.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała, że obecnie grający   

w tenisa z Kamienia Krajeńskiego jeżdżą do Człuchowa.    
 

Następnie Radny Pan Jacek Kucharski zapytał dlaczego tak długo trwa 
wymiana pieca w WDK w Dąbrówce.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała na jakim etapie są 
prace związane z wymianą tego pieca.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że producent obiecał 

Pani Kierownik Referatu RGIiGK, że do końca tygodnia otrzyma informację 

odnośnie terminu.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że samo 

podłączenie pieca to jest kwestia kilku dni, ale najważniejsze żeby ten piec 
dotarł.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała, że producent 

początkowo obiecał, że będzie to początek stycznia. Wszyscy zatem trzymali 

się tej wersji.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że myślała, że do 
ferii zimowych będzie to zrobione. Okazało się, że jednak nie.   
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 3 głosami za.      
 

Ad.I.3. Udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 
Piotr Gustyn. Poinformował, że środki wskazane w uchwale przeznaczone są 
na realizację wspólnie z Powiatem Sępoleńskim następujących zadań:  

- zadania związanego z organizacją publicznego transportu zbiorowego na 
obszarze Powiatu Sępoleńskiego w oparciu o ustawę z dnia 16 maja 2019r.                
o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej (Dz.U. z 2019r. poz. 1123), kwota 30.000,00 zł.  
- budowę chodników i inne prace drogowe w pasach drogowych dróg 

publicznych kategorii powiatowej należących do Powiatu Sępoleńskiego                  
i przebiegających przez teren gminy Kamień Krajeński, gdzie stosuje się 
powszechnie akceptowaną przez społeczeństwo i praktykowaną przez 

wszystkie gminy Powiatu, zasadę wspólnego finansowania powyższych zadań 
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z budżetu samorządu gminnego i samorządu powiatowego. Efektem tych 

działań jest również poprawa bezpieczeństwa w ciągu dróg lokalnych na 
terenie gminy, kwota 50.000,00 zł.  

Zachodzi zatem potrzeba udzielenia z budżetu Gminy Kamień 
Krajeński pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu z przeznaczeniem na 
realizację w/w zadań, w następstwie czego zostaną zawarte stosowne 

porozumienia pomiędzy Powiatem Sępoleńskim, a Gminą Kamień Krajeński. 
 

Radny Pan Jacek Kucharski zapytał czy rozpoczęła się już budowa 

chodnika w Małej Cerkwicy. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że w chwili obecnej  
przeszkodą są warunki atmosferyczne.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski stwierdził, że wydaje mu się, że nic tam 
się jeszcze nie zaczęło i wygląda na to, że w bieżącym roku będą dwie 

inwestycje powiatowe.  
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 3 głosami za.      
 
Ad.I.4. Wybór metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami               

komunalnymi oraz określenie wysokości stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn.  

Przedstawił następujące propozycje miesięcznych stawek opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy:  
1) stawka podstawowa w wysokości 35,00 zł, w przypadku gdy odpady 

komunalne są gromadzone i odbierane w sposób selektywny;  

2) stawka podwyższona w wysokości 70,00 zł, w przypadku gdy 

właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów                     

w sposób selektywny.  

Z kolei zwalnia się w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, za miesiąc od jednego 
mieszkańca w wysokości 1,00 zł. 

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn dodał, że cena proponowana jest po                     

3 latach. Wzrost to około 18%. Głównie ilość śmieci spowodowała wzrost 
kosztów. Doszła jeszcze selektywność materiałowa m.in. ubrania itd.  
 

Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy tekstylia mogłyby być na 
zgłoszenie tak jak gabaryty.  
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Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że również 

otrzymała takie pytanie od starszych osób z Dąbrówki. Pytają czy na wiosnę         
i jesienią razem z gabarytami można by oddawać tekstylia.  

 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek podkreśliła, że jest to koszt 

Systemu, ponieważ firma odbierająca doliczy sobie czas pracy, kilometry itp. 

Tekstylia weszły od stycznia tego roku. Ustawa mówi, że gmina wywiąże się  
z obowiązku jeżeli zorganizuje odbiór tekstyliów na PSZOKu. Jest to takie 
minimum, z którego większość gmin skorzystała. Może gdzieś jakieś bogatsze 

gminy odbierają tekstylia tak jak gabaryty. Podkreśliła, że jest rok na to, aby 
zobaczyć jak to wszystko funkcjonuje. Zadeklarowała powrót do tematu 

odpadów pod koniec bieżącego roku. Wystąpiły również o to poprzednie 
komisje. Może nastąpi zmiana regulaminu bądź uda się coś udoskonalić, aby 
w przyszłym roku zbić tę cenę. Wówczas może również zmieni się sposób 

odbioru tekstyliów.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski podkreślił, że z uwagi chociażby na 
najniższą krajową nie jest realne zbicie ceny. Podkreślił również, że może 
zagłosować za kwotą 35 zł, ale pod warunkiem, że do Systemu nie będzie 

dokładane z gminnego budżetu.  
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że nie 

wiadomo czy nie będzie trzeba dokładać. Wszystko zależy od tego ile będzie 
śmieci.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że proponowana kwota jest 

taką bezpieczną kwotą.  

 
Radny Pan Jacek Kucharski podkreślił, że trzeba zrobić tak jak było             

w pierwotnym założeniu Systemu czyli nie dokładać z budżetu, a System 
żeby się bilansował. System jest przekłamywany, ponieważ ciągle dokładane 
są środki z budżetu i gdzieś w podatkach trzeba to zabrać. Pracownik 

również jest w ramach gminnego budżetu.   
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek przyznała radnemu rację. 

Podkreśliła, że przez 3 lata nie było podwyżki, a w zasadzie gmina dokładała 
do Systemu kosztem inwestycji.   

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że podwyżka konieczna była 

już w ubiegłym roku, ale wiadomo dlaczego jej nie było.   

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy wiadomo ile osób 

ma kompostownik. 

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że 1.048 osób. 

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że ubolewa nad 

tym, że budynki wielorodzinne nie mają ulgi za kompostowanie. Radna 
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kompostuje, a wie, że takiej ulgi nie otrzyma. Zapytała również czy gmina 

powinna osiągać jakieś wskaźniki recyklingowe.   
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że gmina nie osiąga 
wymaganych wskaźników. Sytuacja jest zła. Następnie wspomniała                
o prowadzonej jakiś czas temu kampanii edukacyjnej dotyczącej zasad 

segregacji. Jeżeli sytuacja nie ulegnie zmianie to wprowadzony zostanie 
system karania – 2 żółte kartki, a za trzecim razem kara finansowa.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała kto będzie mógł 
przeprowadzić taką kontrolę. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że pracownik 

odbierający odpady. Może zrobić zdjęcie, nagrać łącznie z tym, że jest przed 

daną posesją. Wyraziła nadzieję, że mieszkańcy zrozumieją, że jest nad tym 
jakiś nadzór.  

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy na gminę mogą 

zostać nałożone jakieś kary.   

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że tak i to nie są małe kwoty, 

a one są potem wliczane w cenę śmieci.   

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała również czy w każdej 

miejscowości w gminie znajdują się pojemniki PCK na tekstylia.  
 

Radna Pani Katarzyna Blejder dopowiedziała, że są takie pojemniki.  

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że starsze osoby   

z Dąbrówki proszą, aby częściej opróżniać pojemniki PCK dzięki czemu nie 
będzie trzeba jechać z tekstyliami na PSZOK.  
 

Radna Pani Katarzyna Bejder stwierdziła, że według niej jest to błędne 
koło, ponieważ tam nie wrzuca się wszystkich rzeczy. Nie jest to przecież 
pojemnik na śmieci. Ma to komuś jeszcze służyć. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak zwróciła uwagę, że to nie są już 

pojemniki PCK, a pojemniki komercyjne. Nie służy to już celom 
charytatywnym. Po drugie słaby jest kontakt z firmą opróżniającą te 
pojemniki. Bardzo często widać, że pojemniki te są przepełnione. Dookoła 

znajdują się również wózki czy zabawki dla dzieci gdzie w tym miejscu             
w ogóle nie powinno być to składowane. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego 
zdecydował o likwidacji tych pojemników na ich terenie. Można pojechać na 

PSZOK i zawieźć takie rzeczy. Pani Burmistrz podkreśla, że trzeba 
przeanalizować propozycję odbioru tekstyliów raz w roku w ramach 

porządków wiosennych. Podkreśliła, że niczego jeszcze nie obiecuje, 
ponieważ trzeba najpierw zobaczyć jakie będą koszty z tego tytułu. Pomysł 
ten jest do przeanalizowania.    
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Radna Pani Katarzyna Blejder obawia się, że tekstylia będą leżały              

w rowach.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese stwierdziła, że pomimo 
edukacji w zakresie segregacji i tak śmieci leżą w rowach. Zwróciła również 
uwagę na problem segregacji w budynkach wielorodzinnych.  

 
Radny Pan Jacek Kucharski stwierdził, że najtrudniej jest                      

z odpowiedzialnością zbiorową.  

 
Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała jakie było stanowisko 

poprzednich komisji. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że padła propozycja 

obniżenia kwoty o 0,50 zł. Podkreśliła jednak, że istnieje niebezpieczeństwo 
że być może będzie trzeba dopłacić z budżetu. Ustalenie stawki poniżej 

proponowanej 35 zł niesie za sobą ryzyko dokładania do Systemu z budżetu.   
 

Radny Pan Jacek Kucharski zapytał ile jest osób w Systemie.  

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że 5.351 osób.  

 

Radny Pan Jacek Kucharski podkreślił, że gmina cały czas 
systematycznie dokłada do Systemu.  

 
Skarbnik Pan Piotr Gustyn wyraził nadzieję, że śmieci będzie mniej, 

ponieważ Prezes zreorganizował odbiór odpadów. Może okaże się, że                       

w przyszłym roku nie będzie konieczna podwyżka.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski podkreślił, że generalnie stawka za śmieci 
działa na mieszkańców jak przysłowiowa płachta na byka, a jest wiele rzeczy, 
które bardziej drożeją np. gaz.  

 
Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek dopowiedziała również, że 

nie ma ryczałtu miesięcznego tylko jest cena jednostkowa za tonę odpadów. 

Im więcej śmieci zostanie wygenerowanych tym większy będzie koszt 
Systemu. Faktura wystawiana jest za faktyczną ilość odebranych śmieci.  

Dodała, że jeżeli ograniczona zostanie ilość śmieci to koszty Systemu będą 
niższe.   
 

Radny Pan Jacek Kucharski stanowczo podkreślił, że jest przeciwko 
dokładaniu do Systemu środków z budżetu.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak ponownie podkreśliła, że nad 
segregacją odpadów będzie odpowiedni nadzór i kontrola.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały ze stawką opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi            
w wysokości 35 zł – wszyscy członkowie Komisji wstrzymali się od głosu.       
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Ad.I.5. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok. 
 

      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała 
Przewodnicząca Komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, 

przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto               
§ 50 ust. 3 Statutu Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do 
składania Radzie Miejskiej sprawozdania z ich działalności. 

     Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła sprawozdanie 
z działalności za 2024 rok. 

  
Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 
3 głosami za. 
 
Ad.I.6. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2025 rok. 
 

      Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała 
Przewodnicząca Komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, komisje podlegają radzie gminy, 

przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania z działalności. Ponadto               
§ 50 ust. 2 Statutu Gminy Kamień Krajeński zobowiązuje Komisje do 

przedłożenia Radzie Miejskiej rocznego planu pracy. 
 
Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła plan pracy na 2025 

rok. 
  

 Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie              
3 głosami za. 
 
Ad.I.7. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2025 rok. 

 
     Zgodnie z § 15 ust. 1 Statutu Gminy Kamień Krajeński, Rada odbywa 

sesje zwyczajne zgodnie z planem pracy Rady ustalanym na dany rok 
kalendarzowy.  

Zakres zadań ustalony został we współdziałaniu z Burmistrzem 

Kamienia Krajeńskiego.  
Członkowie komisji zapoznani zostali z podstawową tematyką obrad 

oraz terminami sesji. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3  głosami za. 
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Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 
Brak  

 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała co z uszkodzoną 
tablicą przy szkole w Dąbrówce. 

Następnie podkreśliła, że rozpoczął się nowy rok i mieszkańcy pytają 

czy coś będzie się działo z ul. Parkową i ul. Spacerową w Dąbrówce.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że zadanie to jest 
zapisane w budżecie.  
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese zapytała czy może wiadomo 
coś kiedy się to rozpocznie.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że jeśli cokolwiek się 

rozpocznie to zapewne nie wcześniej niż w okresie letnim.  

Następnie Pani Burmistrz poinformowała, że od 3 marca rozpoczynają 
się zebrania wiejskie. Terminy muszą zostać jeszcze zatwierdzone przez 
sołtysów poszczególnych sołectw.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odnośnie tablicy 

przy szkole w Dąbrówce odpowiedziała, że zorientuje się w tej sprawie. 
Podkreśliła, że nie wiedziała, że ta tablica jeszcze nie działa. 
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese poinformowała, że widziała 
Pana elektryka w tym miejscu i dlatego zastanawiała się czy coś jest 

naprawiane.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że jak już jest w tym miejscu 

taka tablica to powinna działać.   
 

Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Wiese podkreśliła, że mieszkańcy też 

tak uważają, że jak jest tablica to niech działa, a jeżeli nie to trzeba ją 
zdemontować.  

 
Radna Pani Katarzyna Blejder zapytała czy coś wyjaśniło się odnośnie 

oświetlenia przystanków w Płociczu i czy jest już jakaś odpowiedź. 

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera poinformowała, że 

nie ma jeszcze pisemnej odpowiedzi. Wstępnie zostało to jednak 

zaakceptowane. Będą demontowane lampy znajdujące się przy ul. Brzozowej. 
Kierownik wie, że pracownicy mają być ostrożni przy ich demontażu.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że na początku lutego 

odbędzie się spotkanie z kierownikiem rejonu, aby m.in. omówić tę kwestię.  
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Radny Pan Jacek Kucharski zastanawiał się czy lampy te będą 

nadawały się do użytku czy może będzie trzeba wymienić baterie.  
 

Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera potwierdziła, że 
baterie są do wymiany.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski wspomniał o lampach na skrzyżowaniu 
ul. Sportowej i ul. Dworcowej. Jest to inwestycja powiatowa. Zamontowane 
zostały lampy z wiatraczkami. Stwierdził, że wiatr wieje, a one się nie świecą. 

Jak świeci słońce to raz się świecą, a raz się nie świecą. Zastanawiał się czy 
warto w coś takiego inwestować.   

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera dodała, że 

faktycznie lampy te będą świeciły tyle ile będą miały prądu. W okresie 

zimowym może być z tym problem.  
 

Radna Pani Katarzyna Blejder podkreśliła, że nie będzie mówione, że 
nic w tym zakresie się nie robi.  
 

Radny Pan Jacek Kucharski zapytał czy ma to sens, żeby postawić tyle 
tylko żeby postawić.  
 

Radna Pani Katarzyna Blejder stwierdziła, że trochę to oświetlenie 
jednak pomoże.  

 
Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera dodała, że trochę 

jest lepiej z oświetleniem z zasilaniem wiatrakowym.  

 
Radna Pani Katarzyna Blejder podkreśliła, że teraz nic nie ma i jest 

tam niebezpiecznie.  
 

Następnie Radny Pan Jacek Kucharski zgłosił, że na ul. Dworcowej nie 

świecą się 3 lampy.  
 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek poinformowała                         

o przygotowanych ankietach na cele opracowania „Strategii Rozwoju  Gminy 

Kamień Krajeński na lata 2026-2036". Poinformowała również w jaki sposób 

będzie można oddać czy też przesłać wypełnione ankiety.    

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że ankietę będzie można 

również wypełnić elektronicznie. Każdy będzie miał możliwość wyboru.   
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 22 stycznia 2025 r.   

  

Przewodnicząca Komisji                                                                   

/-/ Ewa Wiese 


